

大量出口级陕西洛川精选红富士苹果

产品名称	大量出口级陕西洛川精选红富士苹果
公司名称	惠民县正鑫果蔬保鲜有限公司
价格	3600.00/吨
规格参数	种类:库存水果 品名:其他 类型:普通鲜货
公司地址	惠民县麻店镇王家店子村
联系电话	5888968 15266740662

产品详情

山东省惠民县正鑫果蔬保鲜有限公司位于滨州市惠民县麻点镇，处于乐胡路中段，交通便利，地理位置优越。公司成立于2008年，是具有一般纳税人资格的加工生产型企业。公司自身建有加工厂，拥有储存量达1000多吨的大型保鲜冷库，配有先进的选果设备，宽敞的加工车间和储存库。拥有数名企业管理、外贸业务和果蔬保鲜技术人员，生产一线员工达100多人。公司主要经营水果蔬菜的加工、销售和备案范围内的进出口业务，加工生产的苹果、梨、山楂、元葱、大蒜、土豆被省农业厅认定为无公害产品，产品远销非洲，中东，俄罗斯和东南亚多个国家，在国际市场上享有一定的声誉，并与国内各大城市果品市场、贸易公司和超市建立了良好的合作关系。公司库内常年存有各种规格的保鲜苹果和洋葱等产品，并力图开拓冷冻果蔬业务，欢迎新老朋友与我方联系。

shandong huimin zhengxin fruits and vegetables imp.&exp. limited company is located in madian town, huimin city, binzhou city ,shandong province ,in the middle of lehu road.the transportation and geographic positions are very convenient . our company is founded in 2008. it belongs to processing enterprise with common taxpayer qualifications .our company builds our own factory , having large-scale refrigeration of 1000 tons storage capacity . our factory is equipped with advanced fruit-choosing equipment, wonderful processing workshop and warehouse.we have many business management staffs, foreign trade servicers and freshness maintainers . the producers are about 100 .we engage in processing , selling ,exporting fruits and vegetables, apples, pears, chinese hawthorns, onions ,potatoes ,chinese red garlics and garlics we produce are recognized for the non-environmental damage products by the province agricultrue department .the product sells in many distant markets ,for example ,africa, middle east, russia and southeast asia .our company has certain prestige in the international market, and has established the good cooperation with each domestic fruits market ,trading company and supermarkets.our company's refrigeration maintains to have many kinds of fresh fruits and vegetables all the year around. we also work hard to develop the market of frozen fruits and vgetables. welcome the new and old friends to communicate with us.

"供应大量出口级陕西洛川精选红富士苹果"的种类为库存水果，品名是其他，类型为普通鲜货，库存级别是当年货，产地为山东，新奇创意项目是报名